
Som politiker formodes I, at have interesse for udvikling i udkantsdanmark. Hvorfor ikke lade de gode 
ressourcer her kan bidrage optimalt. Men uden mulighed for videregående uddannelse og begrænset 
offentlig transport mod storbyen bliver det vanskeligt at løfte niveauet for Vordingborg, Lolland, og Falster.

Når nu folketinget alligevel skal beslutte sig for en ny forbindelse på Storstrømmen, kunne I så ikke seriøst 
overveje hvordan en god togforbindelse med hurtige tog kunne løfte dette udkantsdanmark. Hvad koster 
det staten danmark hvis denne landsdel ikke udvikles?

Skal de unge i denne landsdel ikke have chancen for gode transportmuligheder til udannelse, og er det ikke 
netop i denne landsdel der er brug for kompetence løft.

Hvis mange i denne landsdel alligevel skal gå uden arbejde kan de vel lige så godt køre hurtigtog til 
København hver halve time. Dette vil være til gavn for os alle.
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